



PROJEKTGRUPPE

Referat 27.7. 2026 KL. 13.30 – 16.00

Deltagere: Karin, Musse, Thyra, Birgitte, Emma, Linda, Inge, Sigrun, Grethe og Anne Marie

Mødet blev afholdt hos Anne Marie – Ulvshalevej 64

Fraværende: Karin, Birgitte, Grethe

1. Tilbage melding om klubbens reaktioner på rådighedsbeløbet. v.Linda?

Hvem har overblikket?

Da hovedparten af klubbens medlemmer har givet accept på kr. 5000 til nødvendige udgifter, når projektgruppen skal arbejde, må vi tage det som et ja og en aftale. Vi får det ind i klublovene ved næste korrektioner af disse.

2. Opfølgning på det kommende foredrag med Stiig Wæver v. Linda m.fl.

a) Plakaten/Opsætning/ Laminering?

Thyra retter til i Stiig Wæver plakaten.

Linda får trykt på Vordingborg bibliotek. Både A4 og A3. 20 stk. A4 og 10 stk. A3.

Linda sender mail rundt når plakaten er klar.

b) Beviset for donationen?

Thyra retter i teksten.

c) Underskudsgaranti- Vordingborg Kommune?

Ej søgt – vi formodes at komme igennem uden.

d) Aftaler med Den Fri Fagskole? Er alt på plads? Besøg af hvem og med hvilken dagsorden?

Musse og Linda aftaler besøg på skolen mhp at få de sidste detaljer på plads

e) Aftaler med Stiig?

Linda er i kontakt med Stiig.

f) MobilPay og andet?

Dd solgt 63 billetter. Vi er optimister på de 200 betalende gæster 😊

Thyra lukker ned for MobilePay ved de 205 betalende gæster.

Billetkontrollører: Emma, Inge og Birgitte. Thyra kommer med navneliste.

g) Plan for hvem gør hvad og hvornår?

Plakater ophænges både i Vordingborg, Stege og Præstø.

Donationer søges hos diverse firmaer og banker.

Møns Bryghus

Mosteriet

Storstrøms Forsikring

Møns Bank

Matas Vordingborg

Kontorfællesskabet

Hørerøret

CabelCon

Husk at spørge til virksomhedens ønsker til promovering på dagen!

h) Hvad med økonomien?

Ved billetsalg på kr. 20.000 går de 10.000 til Stiig. Så trækker vi øvrige udgifter fra. Endeligt restbeløb vil så gå til MORMOR kassen på Den Frie Fagskole. Hvis vi får gode donationer ind, vil der blive mere til mormor kassen.

i) Toastmaster til aftenen?

Linda vil spørge Rikke? , kendes fra The Social i DGI huset.

j) Musik?

Klaver eller andet til de valgte sange. Linda og Musse spørger på skolen.

k) Sange?

Septembers himmel er så blå – 1. valg. Stiig vælger den sidste v)/ Linda.

l) Øvrige ting vi bør drøfte og beslutte?

Indsamlingstilladelse søgt og betalt (kr. 1300) af Thyra. Thyra rykker for svar.

3. Smykke holdet v. Sigrun, Emma, Karin og Anne Marie

Vi afventer en tur til Kazuri forhandleren den 11. august måned.

Vi mødes hos Emma kl. 8.00 – Sigrun kører.

4. Bazar gruppen v. Sigrun, Musse, Emma

Hvad kan klubben bidrage med?

Ting og sager modtages efter kl. 12.00 4.9. i klubhuset eller ved Emma. Hjælpere: Inge, Lilli, Thyra, Birgitte S. Mødeplan tilvirkes af Emma.

5. Pjecen om SI Vordingborg v. Sigrun, Thyra og Karin

Indhold og opsætning drøftes før fremlæggelse til godkendelse i klubben på september mødet.

Sigrun forsøger at sætte vores intropjece op i A5 format

Enige om at pjecen skal kunne holde i flere år frem- så ro på – kvaliteten er væsentlig!

6. Plan for efteråret?

V. alle

Stemmer årshjulet eller er der rettelser/tilføjelser?

Henny (præst) på septembermødet ellers EGObrance foredrag ved Sigrun.

Omvendt ved Oktobermødet

AMK kontakter Chris Pool for evt foredrag/oplæg til nov mødet .

7. Oplægg fra SI ledelsen

v. Linda

Vist noget til L&R mødet ?

Udgår – vi har rigeligt lige nu.

8. Optagelse af nye medlemmer v. Linda

Emma efterlyser nogle klare rammer for klubbens værtsskab, både når vi har gæster og når vi får nye medlemmer. Tages op på et bestyrelsesmøde snarest.,

9. Orange dage v. Inge

Der samarbejdes med Inner Wheel i Vordingborg.

Der samarbejdes med Løbeklubben i Nyråd.

Grethe, Emma og Inge mødes og arrangerer.

Evt salg af Kazuri ting?

Vi hører nærmere!

**10. Temadag vedrørende SI Danmark – SI Europa – Organisationen
Projekter Fokusrapporter FN og meget mere**

På klubmødet i marts måned, blev det besluttet at tage en fuld dag ud til drøftelser, informationer – klarhed etc.

Måske ikke denne gruppes opgave – men kan vi kort vende emnet?

Jeg er personligt usikker på behovet. Formen og Indholdet!!!!

Tages på et bestyrelsesmøde

11. Galina vil gerne drikke kaffe med et par af os- hun har meget på hjertet.

Vi vil invitere hende og Sofiia til et møde med os alle : AMK kontakter hende.

Galina har takket ja i dag. Vi må finde et klubmøde hvor de kan deltage!

12. 'Evt.

Bestyrelsesmødet den 25.8. aflyses, da flere ej kan deltage.

Ny dato for bestyrelsesmødet er: 31.8. kl. 13.30 hos Emma

13. Næste mødedag og sted.

Projektarbejdsgruppen mødes kl. 16.30 i Egnshuset (før klubmødet) for at få det sidste på plads omkring Stiig Wæver.

**HUSK AT KOMME MED BIDRAG TIL KLUBBENS
DAGSORDEN SENEST DEN 29.8 til
LINDA/SIGRUN.**

Enten betegnet: Orientering

**Eller betegnet : Beslutning (Her skal teksten
være mere informativ mht hvad man vil have
besluttet)**

Referenter

Anne Marie og Sigrun